

# Humanistiska föreningen

## Styrelsemötesprotokoll #7

2022-04-12

### Styrelseledamöter

Mathilde Lönnell Mortensen

Ordförande

x

Oliviae Odenskiöld

Vice ordförande

x

Anna Sjöström

Sekreterare

x

Andreas Hillerdal

Skattmästare

x

Estere Graudina

Klubbmästare

x

Alexander Wang

Vice klubbmästare

x

Tinna Valgeirsdottir

Programansvarig

x

—

Vice programansvarig

—

Övermarskalk

—

Informationsansvarig

### Övriga

Bengt Novén

Inspektor

Anna Börjesson

Sakrevisor

Erik Haversten

Sakrevisor

1  
AB EG  
ML

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Mathilde Lönnell Mortensen förklarar mötet öppnat kl 17:06

### 2. Justering av röstlängd

7 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt.

### 3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns med tillägg av punkterna *sekreterare* 8b. Gummiudden, *skattmästeriet* 10e. Samtal med styrelseledamöter, *klubbmästeriet* 11c. Beslutspunkt: Ny kassamaskin, *externuthyrningar* 15a. Kommunikatörsklassen (div. datum i maj), b. Studenter PPE, c. Genusakademin HumFak/ Ina Hällström, d. Lärarstudenter / Julia Andersson 8/6, e. Kårföreningen JMK / Nanna 2/9, f. Sanna Krantz 28/5, g. Vandana Sewit 23/24/4, *inbjudningar* 16a. Vårbal 14/5 + vårbalsvecka 10-15/5, Västgöta nation i Uppsala, b. Vårbal 14/5 Kongl. Elektrosektionen KTH, c. Finsittning Föreningen Lärarstudenterna 22/4, d. Vårbal 145-års jubileum Medicinska föreningen 22/4, e. Cocktailparty Naturvetenskapliga föreningen 23/4

### 4. Val av mötessekreterare

Mathilde nominerar Anna Sjöström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att välja Anna Sjöström till mötessekreterare.

### 5. Val av justerare tillika rösträknare

Estere Gaudina nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

att välja Estere Gaudina till justerare tillika rösträknare för mötet.

### 6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll #6 2022-03-22 bordläggs till nästkommande möte.

### 7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

### 8. Sekreterare

#### a. Rapport: stipendienämnden

Anna är föredragande. Stipendienämnden har haft sammanträde och gått igenom ansökningarna. Det har valts vilka som ska motta RunJanne stipendiet och Tobias Harjas minnesstipendium. Ingen ansökan har inkommit till Den Lila Irisen. Anna ska bjuda in stipendiemottagarna, samt ordna diplom och blommor.

#### b. Gummiudden

Anna ska publicera det snarast och sätta en ansökningstid så att styrelsen kan besluta om mottagare på kommande styrelsemöte. Anna berättar mer om priset.

### 9. Presidiet

#### a. Rapport: Gula villan + kansli

Anna är föredragande för hon är den som sköter kontakten med kanslisterna. Andreas har sett lite myror vid altanen men inte annars. Anna berättar att fläckbortagningsmedlet är slut och ska för det har använts för att tvätta studentmössor och bordsdukar. Anna ska prata med Elinor Ahlström om att köpa in nytt fläckbortagningsmedel eftersom hon var den som använde det senast och vet vilken sort det var.

#### **b. Nya kanslistor**

Elinor Ahlström har haft utbildning och börjat jobba, Hannah O'Brien-Møller ska börja jobba och ha upplärning den 21/4. Det ska vårstädas på Gula villan, Estere påpekar att ölkylen borde städas ur och torkas av. Mathilde meddelar att den städningen kan kanslisterna göra som vårstädning samt att styrelsen får meddela om det är annat som bör göras.

#### **c. Utvärdering: studentföreningsmessa 23/3**

Anna, Tinna och Estere medverkade vid den. Estere berättar att eftersom de var bland de första som kom dit fick de även ha en SUS roll-up. Gula villan var öppen även för de som inte var medlemmar så att fler kunde uppleva Gula villan, Anna berättar att det gick bra och det kom en del till bordet som sedan kom till Gula villan. Anna berättar också att hon sett några av dem som kom till borde under mässan också har kommit till pubarna på Gula villan.

#### **d. Rapport Campusrådsmöte 5/4**

Anna och Mathilde medverkade från HumF, det var hos FEST och nästa campusrådsmöte kommer HumF hålla i. Anna föredrar om de olika event de andra föreningarna och kårerna kommer ha på campus. Det var även aktuellt att revidera Campusrådets stadgar, det diskuterades om hur sponsring av företag förknippade med alkohol skulle kunna ske eller om det går emot olika förenings policys.

*Paus kl.17:53*

*Mötet återupptas kl.18:27*

#### **e. Samtal med styrelseledamöter**

Mathilde är föredragande. Presidiet ska hålla ett möte med styrelseledamöterna var för sig under april som ett medarbetarsamtal. Det kommer skickas ut ett dokument med förslag på tider.

### **10. Skattmästeriet**

#### **a. Lägesrapport**

Andreas är föredragande. Det saknas kvitton för företagskortet.

#### **b. Budgetsamtal utskotten**

Det har inte hållits några samtal än, de kan hållas så fort mars har bokförts.

#### **c. Besluts punkt: Ny kassamaskin**

Mathilde berättar att det tagits ett förvaltningsbeslut men det kommer nu följas av ett styrelsebeslut. Kassamaskinen har slutat fungera helt och den har varit inne på service. Enligt teknikerna är det inte säkert att ett försök till reparation skulle få liv i kassan ens samt att flera komponenter var gamla och då den är 10 år bör det vara dags med en ny enligt dem. Att köpa en ny kostar 19 600 kr. Förvaltningen föreslår att köpa en ny kassa istället för att hyra (590 kr/månad), då den kostnaden skulle intjänas på 2-3 år och en fungerande kassa är viktig för verksamheten i nuläget och i framtiden och den är essentiell för att verksamheten ska kunna fungera och att

bokföringen samt kassarapporterna blir korrekt är mycket viktigt. Förvaltningen föreslår att detta går på "oförutsedda kostnader"-budgeten, då det är precis vad det är.

Styrelsen beslutar

att uppdra skattmästare att så snart som möjligt köpa in ny kassamaskin till Gula villan.

## 11. HumF Klubbmästeri

### a. Utvärdering tidigare pubar

#### i. Karaoke Pub 23/3

Estere är föredragande. Den gick bra och var välbesökt. Puben var öppen till kl.23 och de flesta som jobbade behövde åka med sista tunnelbanan så Estere fick städa ensam. Mathilde säger att det är roligt att den är välbesökt men att det är bra om de ser till att försöka ha fler på plats som kan jobba sent på karaoken, om puben slutar 23 ska man hinna med städningen på en timme så att ingen behöver stanna själv.

#### ii. Kilroy Pub 30/3

De från Kilroy, ett resebolag som fokuserar på att hjälpa studenter och unga vuxna med deras resor till studentvänliga priser, höll i sin frågesport och stannade sedan för att dricka på puben.

#### iii. Fransk pub 6/4

Den var lyckad, dagens special ratatouille sålde slut. Det kom några från Red Bull med ett flak med deras nya smak, ifall de ska köpas in sen. Klubbmästeriet sålde ett fint "källarvin" som de hittade i källaren, finare vin än vanligt till ett lite dyrare pris.

### b. Kommande pubar

#### i. Wednesday Pub 13/4

Det ska vara en påskpub, Estere har köpt in lite påskpynt. Det kommer bli potatis med äggsallad och det kommer finnas en del ägg som går att måla. Mathilde föreslog Mimosa som drink, Estere kommer köpa in juice.

#### ii. Wednesday Pub 20/4

Kommer vara en karaokepub igen. Ismaskinen har fortfarande inte kommit fram, Mathilde har fått ett mejl från SU:s godsmottagning om att det finns ett paket för föreningen att hämta ut där. Mathilde kan se under morgondagen ifall det är rätt paket, om det inte är det får Alexander ta hand om det.

## 12. Programutskottet

### a. HumHum

Tinna är föredragande. Kören har fortsatt öva, de sjöng på födelsedagsmiddagen och det gick bra.

### b. Bokcirkel

Senaste bokcirkel mötet blev inställt eftersom att böckerna för bokcirkeln hämtades ut först dagen innan mötet skulle hållas efter lite fel med beställningen. Mathilde meddelar att de flyttade fram tillfället med denna boken till nästa bokcirkelmötet 3 veckor senare.

### c. Handicraft

Det går bra och är en välbesökt aktivitet. Nästa tillfälle kommer vara efter påsk eftersom det är många som kommer åka hem över påsken. Tinna ska skriva om när nästa möte ska vara.

**d. Utvärdering: Bubbelnight 31/3**

Det var ca 15 besökare och var ett väldigt uppskattat event.

**e. Utvärdering: Pastalunch 4/4**

Eventet gick bra, det behövdes cirka tre kastruller med pasta och det tog lång tid att ordna. Det var välbesökt.

**f. Kommande evenemang**

Tinna vill hålla ett grillevenemang. Det diskuteras ifall det går att hyra in en grill, om föreningens egen räcker eller om det ska köpas in någon. Alternativa veckodagar och tider på dygnet diskuteras.

Tinna vill hyra en plan för beachvolleyboll för att göra ett event. Det skulle kanske gå att ordna med hjälp av NF eller FEST.

Det kanske kommer hållas ett event inför Eurovision Song Contest, det kommer hållas en pub med det temat under onsdagen samma vecka. Det kommer även vara ett event för att se ESC finalen tillsammans då puben är öppen som Estere och Alexander ska hålla i.

**13. Övermarskalksämberet**

**a. Utvärdering: Födelsedagsmiddag 26/3**

Mathilde är föredragande. Mathilde ansvarade för denna middagen och tycker att det var bra stämning och lyckad middag med förberedelser, genomförande, efterfest och städning. På grund av att det blev sommartid höll festen i praktiken på en timme kortare. Tinna tyckte det var roligt och gillade att kören var med. Det fann kvar födelsedagstårta efteråt som styrelsen kunde äta i några dagar. Elinor var toastmaster och det gick bra.

**b. Rapport: Valborg 30/4**

Mathilde har skickat ut inbjudan till seniorerna som redan har börjat anmäla sig. Det ska skickas ut en anmälan till vänföreningarna och till styrelsen. Det ska köpas in lunch från en cateringfirma och frukost till styrelsen. Vodka och gurksnitar ska fixas till eftersläppet och Mathilde har haft kontakt med catering. Oliviae ska ordna en SA. Det finns tre alternativ kring hur städningen ska ordnas: styrelsen kan städa efteråt, personalen kan städa eller så städar styrelsen dagen efter. Allt måste vara klart på fredagkvällen och styrelsen ska vara på plats kl.8:30 på lördagsmorgonen. Förminglet börjar 11:15 och det är klädkod kavaj. Elinor kommer vara fanborg på Skansen och kl.15 kommer det vara traditionell mösspåtagning. Taffeln kommer brytas ca kl.17 och då äger Thédansen rum.

**c. Punschafton**

Mathilde har skickat ut förslag på datum till de som är aktuella nya mottagare av Uggleorden och de flesta ville ha det kring 26 maj. Det kommer finnas lättare förtäring. Styrelsen bestämmer att punschafton kommer äga rum på kvällen torsdag 26 maj som är Kristi Himmlfärdsdag. Mathilde kommer meddela årets mottagare det samt övriga seniorer senare.

**d. Promoveringar i maj**

Mathilde är föredragande. Det kommer vara en magisterpromovering 20/5 och en doktorpromovering 31/5 som Estere kommer kunna vara med vid båda. Styrelsen kommer diskutera detta på kommande styrelsemöte och kan fundera tills dess om man kan medverka på promoveringarna.

### e. Kandidatceremoni

Evenemanget kan hållas den 5/6 och styrelsen bestämmer att evenemanget ska hållas.

## 14. Informationsutskottet

### a. Nyhetsbrev #1

Mathilde är föredragande. Nyhetsbrevet skjuts på framtiden.

### b. Hemsidan

En uppdatering av hemsidan skjuts på framtiden.

### c. Presentation av styrelsen i HumF:s kanaler

Presentationen skjuts på framtiden.

## 15. Externuthyrningar

### a. Kommunikatörsklassen (div. datum i maj)

Det kan gå den 27 eller 28 maj. Anna och Estere kanske kan jobba. Uthyrningen godkänns preliminärt och Mathilde ska kontakta dem så de kan välja vilket datum de vill ha.

### b. Studenter PPE

De har inte kommit med ett förslag på datum och punkten bordläggs.

### c. Genusakademien HumFak/ Ina Hällström

Uthyrningen godkänns för den 8/6.

### d. Lärarstudenter / Julia Andersson 8/6

Godkänns preliminärt, Estere kan jobba på den. De får återkomma med alternativ på datum.

### e. Kårföreningen JMK / Nanna 2/9

HumF har inte satt datum för sin egen verksamhet för insparken och bordlägger punkten tills det är bestämt.

### f. Sanna Krantz 28/5

Uthyrningen godkänns preliminärt, Estere borde kunna arbeta då.

### g. Vandana Sewit 23/24/4

Det skulle vara födelsedagsfirande för en tvååring. Om det är under dagtid och utan alkohol kan det gå den 23/4

## 16. Inbjudningar

### a. Vårbal 14/5 + vårbalsvecka 10-15/5, Västgöta nation i Uppsala

Anna, Mathilde och Tinna kommer gå på den. Anna och Mathilde kan vara med på hela veckan.

### b. Vårbal 14/5 Kongl. Elektrosektionen KTH

Ingen i styrelsen kan komma men Hannah eller Claire kan bli tillfrågade om de kan komma.

### c. Finsittning Föreningen Lärarstudenterna 22/4

Andreas vill gå på den och kanske kan få med någon aktiv.

### d. Vårbal 145-års jubileum Medicinska föreningen 22/4

Oliviae och Tinna ska gå på den.

### e. Cocktailparty Naturvetenskapliga föreningen 23/4

Andreas och Oliviae kan gå på den och de aktiva i The Nest kan bli tillfrågade.

## 17. Under mötet väckta frågor

Mathilde hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

**18. Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl 19:57

Justeras



Mathilde Lönnell Mortensen  
Ordförande



Anna Sjöström  
Mötessekreterare



Estere Graudina  
Justerare